
ZAB.0012.1.2.2021   
 

 
Protokół nr 15/21 

z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
 i Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku  

 z dnia 10 maja 2021 roku 
 

 
1. Otwarcie obrad Komisji. 

 
W dniu 10 maja 2021 roku o godzinie 13:00 Przewodniczący Komisji Administracji, 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego  - Pan Mariusz Bladoszewski,  dokonał otwarcia obrad 
Komisji. Powitał wszystkich członków Komisji oraz zaproszonych gości w osobie Starosty 
Włocławskiego – Pana Romana Gołębiewskiego,  Dyrektora PUP we Włocławku  Panią  - Annę 
Jackowską,  Zastępcę Prokuratora Rejonowego we Włocławku – Pana Arkadiusza 
Arkuszewskiego, Inspektora w Wydziale ZAB – Pana Adama Ciesielskiego. 
 
Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

2. Stwierdzenie quorum. 
 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Komisji stwierdził, że w obradach uczestniczyło 
5 osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5 osób stanowi wymagane quorum,  
a zatem obrady są prawomocne 
 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 2  do niniejszego protokołu. 
 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Komisji poinformował, że wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, członkowie komisji otrzymali 
porządek obrad z którym można było się zapoznać.  
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum.  
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu nr 14/21 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i 

Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku z dnia 26 lutego 2021 roku. 
5. Informacja o stanie przestępczości i jej zwalczaniu na terenie działania Prokuratury 

Rejonowej we Włocławku w 2020 roku. 
6. Informacja Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu zarządzania i reagowania 

kryzysowego oraz ochrony ludności i spraw obronnych na obszarze Powiatu  
Włocławskiego. 

7. Raport o stanie Powiatu Włocławskiego za 2020 rok. 
8. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „ Programu promocji 

zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021 – 2027’’ . 
9. Sprawy różne. 
10. Zamknięcie obrad Komisji. 



Przewodniczący Komisji zapytał czy członkowie komisji mają jakieś uwagi do porządku obrad 
i czy chcieliby wnieść o rozszerzenie jakiegoś punktu ? Nie było żadnych uwag. 
Przewodniczący komisji powiedział, że prosi o rozszerzenie porządku obrad  o punkt 9, który 
miałby brzmienie „ Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie udzielenia 
Zarządowi Powiatu we Włocławku wotum zaufania „ 
 Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad  i 
przeprowadził procedurę głosowania.  
Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła porządek obrad składający się z 11 punktów w brzmieniu : 
 
Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum.  
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu nr 14/21 z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i 

Porządku Publicznego Rady Powiatu we Włocławku z dnia 26 lutego 2021 roku. 
5. Informacja o stanie przestępczości i jej zwalczaniu na terenie działania Prokuratury 

Rejonowej we Włocławku w 2020 roku. 
6. Informacja Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu zarządzania i reagowania 

kryzysowego oraz ochrony ludności i spraw obronnych na obszarze Powiatu  
Włocławskiego. 

7. Raport o stanie Powiatu Włocławskiego za 2020 rok. 
8. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „ Programu promocji 

zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021 – 2027’’ . 
9. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu 

we Włocławku wotum zaufania. 
10. Sprawy różne. 
11. Zamknięcie obrad Komisji. 

 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 
 

4. Przyjęcie protokołu  nr 14/21 z posiedzenia Komisji Administracji , Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego Rady powiatu we Włocławku  z dnia 26 lutego 2021 roku. 

 
 

Przewodniczący Komisji  poinformował członków Komisji, że z ostatniego posiedzenia 
komisji został sporządzony protokół, który był do wglądu w Kancelarii Przewodniczącego 
Rady. Przewodniczący Komisji zapytał, czy członkowie Komisji mają uwagi do protokołu nr 
14/21 z dnia 26 lutego 2021 roku ? Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji zapytał, kto 
jest za przyjęciem protokołu nr 14/21 i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za-4 
Przeciw-0 
Wstrzymało się-1 



Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła protokół nr 14/21  z posiedzenia Komisji Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku 
Publicznego Rady Powiatu we Włocławku z dnia 26 lutego 2021 roku. 
 

 
5. Informacja o stanie przestępczości i jej zwalczaniu na terenie działania  

Prokuratury Rejonowej we Włocławku w 2020 roku . 
 

Przewodniczący Komisji – poprosił o przybliżenie tej informacji Zastępcę Prokuratora 
Rejonowego we Włocławku – Pana Arkadiusza Arkuszewskiego. 
Pan Arkadiusz Arkuszewski - Zastępca Prokuratora Rejonowego we Włocławku -
powiedział, że dostarczona została informacja, która dość zwięźle, ale w dużym zakresie 
opisała to czym zajmuje i zajmowała się prokuratura. W zakresie przestępstw dotyczących 
bezpieczeństwa w komunikacji widoczny jest spadek wypadków drogowych, w ogóle, jak i 
tych najpoważniejszych i to w znacznym stopniu. Można powiedzieć, że to bezpieczeństwo ma 
ścisły związek z tym, że społeczeństwo zaczęło przestrzegać przepisów ruchu drogowego. Ta 
zmiana jest bardzo widoczna. Druga rzecz, która była sygnalizowana na poprzednich 
spotkaniach, to jest to, że Prokuratura ma bardzo dużo spraw z alimentacji. Tak jest w dalszym 
ciągu, ale widać poprawę, w tym sensie, że tych spraw jest coraz mniej. To też świadczy o tym, 
że społeczeństwo się nie pauperyzuje, a jest bogatsze. Tych rodziców stać , aby te świadczenia 
alimentacyjne realizować także jest to, też pozytywny aspekt. Jedno, co nie pokoi, to wzrost 
kradzieży sklepowych. Z reguły są to kradzieże popełniane przez bardzo młode, albo młode 
osoby, 17, 20 latków, w tym także kobiety. To jest teraz prawdziwa plaga. Kradzieże  odbywają 
się w sklepach sieciowych, drogeryjnych i spożywczych. Przeciwdziałaniu temu zjawisku 
miała służyć i służy nowelizacja kodeksu karnego, który przewiduje teraz, że szereg do tej pory 
zachowań, czytanych jako wykroczenia można traktować łącznie jako przestępstwo. Te osoby 
spotykają się z naszej strony, ze strony policji z odpowiednią reakcją prawną, co innego, w 
odzwierciedleniu w wyrokach sądowych. 
Przewodniczący Komisji – podziękował za przybliżenie informacji Panu zastępcy  
Prokuratora Rejonowego we Włocławku. Zapytał członków komisji czy mają  jakieś pytania 
do przedstawionej informacji ? Nie było żadnych pytań.  
Wobec braku  pytań  Przewodniczący  Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 
przyjęciem Informacji o stanie przestępczości i jej zwalczaniu na terenie działania  Prokuratury 
Rejonowej we Włocławku w 2020 roku  i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 
Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła  Informację o stanie przestępczości i jej zwalczaniu na terenie działania  Prokuratury 
Rejonowej we Włocławku w 2020 roku . 

  Informację o stanie przestępczości i jej zwalczaniu na terenie działania  Prokuratury 
Rejonowej we Włocławku w 2020 roku  stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

6. Informacja Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu zarządzania i 
reagowania kryzysowego oraz ochrony ludności i spraw obronnych na obszarze 
Powiatu  Włocławskiego. 

 



Przewodniczący Komisji – poprosił o przybliżenie tej informacji przez Inspektora w Wydziale 
ZAB – Pana Adama Ciesielskiego. 
Inspektor w Wydziale ZAB – Pan Adam Ciesielski – powiedział, że członkowie komisji 
otrzymali materiał analityczny dość dokładnie opracowany. Skupił się na trzech elementach, 
tzn. kwocie doposażenia magazynu obrony cywilnej przeciwpowodziowej tj. około 160.000 zł, 
nadmienił, że 160.000 zł, to jest na zasadzie umowy użyczenia, jakie udało się pozyskać z 
zasobów  Wojewody Kujawsko – Pomorskiego. Natomiast jest ponad 50.000 zł  doposażenia 
jeszcze Powiatowego Centrum Zarządzania Kryzysowego. Następna kwota ponad 300. 000 zł  
przeznaczona na zwalczanie koronowirusa  na obszarze powiatu włocławskiego. Następna 
pozycja w tej analizie to jest kwota 500.000 zł przeznaczona  na sferę bezpieczeństwa szeroko 
pojętą.  Pan Inspektor powiedział, że jest to po raz pierwszy, największa kwota  w historii 
powiatu włocławskiego, a realizuje te zadania ponad 20 lat.  
Pan Adam Ciesielski  korzystając z okazji podziękował wszystkim służbom, strażom, 
inspekcjom, kierownikom jednostek organizacyjnych powiatu oraz pracownikom 
samorządowym za wsparcie działań Starosty Włocławskiego w zwalczaniu koronawirusa  na 
obszarze Powiatu Włocławskiego. 
Przewodniczący Komisji – zapytał członków  komisji, czy ktoś ma jakieś pytania w związku 
z tą informacją ? Nie było żadnych pytań. 

Wobec braku  pytań  Przewodniczący  Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 
przyjęciem Informacji Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu zarządzania i 
reagowania kryzysowego oraz ochrony ludności i spraw obronnych na obszarze Powiatu  
Włocławskiego i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania: 

Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
przyjęła  Informację Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu zarządzania i 
reagowania kryzysowego oraz ochrony ludności i spraw obronnych na obszarze Powiatu  
Włocławskiego. 

Informacja Starosty Włocławskiego o realizacji zadań z zakresu zarządzania i reagowania 
kryzysowego oraz ochrony ludności i spraw obronnych na obszarze Powiatu  Włocławskiego 
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego sprawozdania. 

 

7. Raport o stanie Powiatu Włocławskiego za 2020 rok. 
 

Przewodniczący Komisji – poinformował,  że członkowie komisji dostali materiały na tutejszą 
komisję. Poprosił Starostę Włocławskiego  Pana Romana Gołębiewskiego o przybliżenie tego 
raportu. 

Starosta Włocławski – powiedział, że  zgodnie z obowiązującym od 2 lat prawem w Polsce , 
oprócz sprawozdania z wykonania budżetu, które kończy się absolutorium, przedstawiamy 
Radzie Powiatu do zatwierdzenia raport o stanie powiatu. Przepisy jednoznacznie nie wskazują 
na to, co w takim raporcie powinno się znaleźć.  Staraliśmy się opracowując raport tegoroczny 
jak najszerzej i najdokładniej przedstawić sytuacje w powiecie włocławskim, w jego budżecie 
i jednostkach. Obszerne opracowanie, z którym mogli Państwo się zapoznać, przedstawiające 
naszą działalność w zeszłym roku. W pierwszej części staraliśmy się na obrazowym 



przedstawieniu najważniejszych wskaźników w naszej ocenie przedstawiających sytuację 
powiatu włocławskiego. Starosta uważa, że pokazują one dość dynamiczny jego rozwój. 
Natomiast w  dalszej części szczegółowo opisane są wszystkie inwestycje, zadania 
administracyjne wykonywane przez nasz urząd, przez  jednostki podległe, ale także 
przedstawiona działalność wszystkich naszych jednostek organizacyjnych.  

Przewodniczący Komisji – podziękował Panu Staroście Włocławskiemu za przybliżenie 
raportu. Przewodniczący komisji dodał , że rzeczywiście została włożona duża praca w 
opracowanie tego raportu. 

 Przewodniczący Komisji - zapytał członków komisji czy mają jakieś pytania do 
przedstawionego raportu o stanie Powiatu Włocławskiego za 2020 rok? Nie było żadnych 
pytań. 
Wobec braku  pytań  Przewodniczący  Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 
pozytywnym zaopiniowaniem raportu o stanie Powiatu Włocławskiego za 2020 rok i 
przeprowadził procedurę głosowania. 
 
Wyniki głosowania:  

Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała raport o stanie Powiatu Włocławskiego za 2020 rok. 
Raport o stanie Powiatu Włocławskiego za 2020 rok stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 
protokołu. 
 

8. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „ Programu 
promocji zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021 – 2027’’. 

 Przewodniczący Komisji – poprosił Panią  Dyrektor PUP we Włocławku Annę Jackowską, o      
przybliżenie informacji na ten temat.  

Dyrektor PUP we Włocławku Anna Jackowska  - przedstawiła w skrócie program, który jest 
tak naprawdę takim kompleksowym dokumentem, który opisuje zadania samorządu powiatu w 
zakresie interwencji na lokalnym rynku pracy. Nasz Urząd jest takimi rękoma starosty, jeżeli 
chodzi o te wszystkie działania, które realizujemy na terenie powiatu włocławskiego. W świetle 
przepisów mamy obowiązek opracowywania takiego programu promocji zatrudnienia 
aktywizacji lokalnego rynku pracy, który jest planem takiego wieloaspektowego działania 
uwzględniającego zarówno kwestii niwelowania bezrobocia, ale przede wszystkim w zasadzie 
aktywności, wzbudzania tej aktywności zawodowej. To jest w zasadzie dla nas duże wyzwanie, 
żeby pobudzać aktywność zawodową wśród mieszkańców powiatu i zagospodarowywać te 
zasoby pracy. W tym programie w części pierwszej jest diagnoza, którą dokonaliśmy, 
uwzględniając wskaźniki zarówno  demograficzne, bo to jest  istotne, wskaźniki gospodarcze. 
Tam charakteryzujemy strukturę podmiotów gospodarczych na terenie powiatu, branże jakie 
dominują, czyli jak gdyby ten aspekt gospodarczy stricte i diagnozy dokonaliśmy również w 
oparciu o wskaźniki dotyczące typowo rynku pracy czyli wskaźników dotyczących bezrobocia, 
struktury tego bezrobocia. W oparciu o te obszary diagnostyczne, które zbadaliśmy, wskazaliśmy 
na kilka problemowych kwestii, z którymi poprzez działania zamieszczone w programie, 
będziemy starać się im sprostać. Jako cel główny, określiliśmy urząd pracy, jako instytucja 
twórcza, promująca aktywizację i współpracę. Urząd Pracy jest postrzegany jako coś więcej niż 
zwyczajny urząd, który jest od ewidencjonowania pewnych rzeczy. Świadczone są usługi 



społeczne i musimy  na tego rodzaju problemy trudne do zdiagnozowania odpowiadać.  W 
związku z tym, oceniliśmy, że w ramach tej twórczej działalności nastawionej na współpracę, 
aktywizację będą realizowane dwie funkcje. Po pierwsze funkcję wspierającą aktywizującą, czyli 
typowa rejestracja, zasiłki dla bezrobotnych jak również usługi rynku pracy, pośrednictwo, 
doradztwo, czy różnego rodzaju subsydiowane zatrudnienie. Funkcję kooperatywną, taką 
kreatywną, nastawioną na współpracę, na badania rynku pracy, na projekty pilotażowe, projekty 
specjalne.  Opracowywany jest projekt pilotażowy, będziemy starać się o pozyskanie środków z 
Ministerstwa na pilotaż, czyli wdrożenie zupełnie nowych innowacyjnych instrumentów w 
urzędzie. Pani Dyrektor powiedziała, że ma nadzieję, że jako powiat, będziemy pionierami w 
zakresie tego pilotażu. Do celu głównego przyporządkowaliśmy 4 cele strategiczne i do nich 
około 25 działań razem. To są dokładnie opisane działania w naszym projekcie. Skupiliśmy się 
przede wszystkim na modernizacji  funkcjonalności PUP, czyli na tym, abyśmy my potrafili 
lepiej skuteczniej docierać do naszych klientów, chociażby poprzez zdalne usługi. Od tego  
miesiąca mamy regularne usługi  zdalnego doradztwa . Mamy stały harmonogram dyżurów on-
line, w każdej kwestii można się umówić na taki dyżur z naszymi pracownikami. Poszerzyliśmy 
działania związane z mediami społecznościowymi, bo zauważyliśmy, że dzwonią  klienci i 
mówią, że przez facebooka się o czymś dowiedzieli. Od miesiąca na tym polu też działamy i te 
różne funkcjonalności, szczególnie wynikające z kontaktu zdalnego, będziemy starać się jeszcze 
bardziej rozwijać. Widać, że jest na to odpowiedź  naszych klientów, ale także nasza wewnętrzna 
organizacja pracy, która ma przynieść korzyści naszym klientom. Drugi cel, edukacja na 
potrzeby rynku pracy. Edukacja bardzo szeroko rozumiana, nie tylko formalna w szkołach , ale 
także pozaformalna . Trzeci cel strategiczny współpraca jako taka synergia instytucjonalna, 
wzmocnienie poprzez współpracę, czy to z środkami Pomocy Społecznej, czy z innymi 
podmiotami rynku pracy, w tych aspektach, które określamy jako problemowe. Aktywizacja jako 
cel ostatni. Do każdego z tych celów strategicznych, tak jak powiedziałam jest około 5,6 celów 
konkretnych działań opisanych w programie. 

Przewodniczący Komisji – podziękował Pani Dyrektor PUP we Włocławku, za przybliżenie 
informacji. Zapytał członków komisji czy mają jakieś pytania? Nie było żadnych pytań.  

Wobec braku  pytań  Przewodniczący  Komisji zapytał członków Komisji, kto jest za 
pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie uchwalenia „ Programu promocji 
zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021 – 2027’’ i przeprowadził 
procedurę głosowań. 

Wyniki głosowania 

Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia „ Programu promocji 
zatrudnienia oraz aktywizacji lokalnego rynku pracy na lata 2021 – 2027’’. 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „ Programu promocji zatrudnienia oraz aktywizacji 
lokalnego rynku pracy na lata 2021 – 2027’’ stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

9. Wyrażenie opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi 
Powiatu we Włocławku wotum zaufania. 
 

Przewodniczący Komisji – powiedział, że członkowie komisji otrzymali projekt uchwały na 
tutejszą komisję. Poprosił pana Starostę o przybliżenie tematu. 



Starosta Włocławski –.powiedział, że w dniu dzisiejszym chodzi o przygotowanie 
administracyjne uchwały, przedstawienie jej na sesję. Natomiast właściwą w sensie wiążącą, 
podejmie Rada Powiatu na sesji, która planowana jest 21 maja 2021 roku. Starosta poprosił o 
pozytywne zaopiniowanie tej uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji – zapytał członków komisji,  kto jest za wyrażeniem pozytywnej 
opinii w sprawie projektu uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu we Włocławku 
wotum zaufania i przeprowadził procedurę głosowania. 

Wyniki głosowania 

Za-5 
Przeciw-0 
Wstrzymało się -0 
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu we 
Włocławku wotum zaufania. 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu we Włocławku wotum zaufania 
stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

10. Sprawy różne.  
 

Przewodniczący Komisji - Przewodniczący Komisji zapytał członków komisji czy mają 
jakieś pytania, sprawy w tym punkcie. Nie było żadnych głosów. 
 

11. Zamkniecie obrad. 
 

Po zrealizowaniu  porządku obrad  Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa       i 
Porządku Publicznego  w dniu 10 maja  2021 roku o godzinie 13:30 dokonał zamknięcia obrad 
Komisji.  
 
 
 
 
 
 
 

Przewodniczący Komisji Administracji 
Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 
 
              Mariusz Bladoszewski 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Ze Starostwa Powiatowego protokołowała 
Anita Sudomir – Ozdoba ……………………… 
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